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ZÁPIS  
ze zasedání Pracovní skupiny AIVD ČR, o.s.  

pro další vzdělávání pedagogických pracovníků  
konané dne 13. prosince 2011 v Praze  

 
 

Prezence 
 
Přítomni 

• Ing. Dagmar Divišová 
• RNDr. Robert Gamba, Centrum vzdělanosti Libereckého kraje (předseda) 
• Mgr. Bc. Erika Konupčíková, Vysoká škola logistiky, o.p.s. 
• Mgr. Tomáš Langer, AIVD ČR, o.s. 
• Jiří Průša, AJAK Šumperk 
• Ing. Milena Rajmonová, ICV FF UP v Olomouci 
• Ivo Rašín, Služba škole Mladá Boleslav (host) 
• Mgr. Jaromír Šalek, Centrum andragogiky s.r.o. 
• Ing. Dagmar Horáčková, MŠMT (host) 
• Mgr. Dalibor Fusek, MŠMT (host) 

 
 
Nepřítomni 

• Milan Kotík, AISIS, o.s. 
• PhDr. Zdeněk Palán, Ph.D., AIVD ČR, o.s. 
• Ing. Richard Podborský 
• Mgr. Šárka Prachařová, AABYSS, s.r.o. 
• Mgr. Miroslav Procházka, Ph.D., Katedra pedagogiky Pedagogická fakulta Jihočeské univerzity 

v Českých Budějovicích 
• Dr. Josef Sívek, ÚZEI 
• PhDr. Michaela Tureckiová, CSc., Katedra andragogiky a personálního řízení Filozofické fakulty 

Univerzity Karlovy v Praze (místopředsedkyně) 
• Ing. Jaroslava Výborná, S-COMP Centre CZ s.r.o. 

 
 

Zasedání 
 
 
Dlouhodobý záměr MŠMT 

• Dlouhodobá záměr MŠMT prezentovali pro členy PS Ing. Dagmar Horáčková a Mgr. Dalibor Fusek, 
oba z MŠMT. 

• DZ hovoří o stanovení státních priorit v oblasti přípravy pedagogických pracovníků. Této skutečnosti 
bude také přizpůsoben systém akreditací DVPP (více budou podporovány právě státní priority). 

• Nadále se počítá s Individuálním projektem národním v rámci OP VK při přípravě kariérního řádu 
pedagogických pracovníků, který je v procesu přípravy. 

• Tato témata z hlediska sledování by měla patřit k prioritám PS. 
 
 
Informace k programu PS pro rok 2011 a 2012 

• PS diskutovala nad problematikou odborného vzdělávání a navrhnula uspořádat konferenci k tomuto 
tématu – DVPP a odborné vzdělávání. 

• PS navrhuje účast NÚV (Mgr. Hořejší, Dr. Úlovcová) a NIDV (Mgr. Plitzová) na aktivitách PS. O: Dr. 
Gamba, Mgr. Langer. 

• Dále navrhuje účast SPS ve stavebnictví (Fiala, Meixner) a ředitele odboru středních škol MŠMT 
(Mgr. Bannert). O: Dr. Gamba. 

• Na téma odborného vzdělávání se konala konference „Budoucnost odborného školství“ dne  
09.06.2011 v Praze. Informace o konferenci jsou k dispozici na webu: 
http://www.msmt.cz/vzdelavani/materialy-z-jednani-konference-k-odbornemu-vzdelavani. 
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• PS navrhuje uspořádat konferenci „Rozvoj pedagogů v odborném vzdělávání aneb Den v roce 
navíc pro odborné vzdělávání“: 

a. Datum: 29.02.2012, 10:00-14:00 hod. 
b. Místo konání: MŠMT, Praha. 
c. Organizátor: AIVD ČR, resp. PS AIVD ČR pro DVPP. 
d. Partneři: MŠMT, MPSV, MPO, HK ČR, SP ČR, Svaz podnikatelů ve stavebnictví. 
e. Navrhovaný program: 

i. Současný stav DVPP v odborném školství: zástupce MŠMT (O: Dr. Gamba), NIDV 
(O: Dr. Gamba), MPO (O: Ing. Divišová), HK ČR, SP ČR  
(O: Ing. Divišová), AVOŠ (O: Mgr. Konupčíková), SPS (O: Dr. Gamba) ředitelé 
odborných škol (O: Mgr. Konupčíková, Dr. Gamba, Ing. Divišová). 

ii. Budoucnost a kvalita DVPP v oblasti odborného vzdělávání: MŠMT, NIDV, ředitelé 
odborných škol, sektorové rady (O: Ing. Divišová). 

iii. Příklady dobré praxe DVPP: Škoda Auto (O: I. Rašín), letecký (O: Mgr. Šalek), 
stavební (O: Dr. Gamba) a strojírenský (O: Ing. Divišová) průmysl. 

iv. Financování DVPP v oblasti odborného vzdělávání: MŠMT, ředitelé škol, 
zaměstnavatelé. 

f. Úvodní slovo a shrnutí: Dr. Gamba. 
g. Moderátor: Mgr. Langer. 
h. Medializace: Ing. Divišová, Mgr. Langer. 

• Ostatní úkoly členů PS z minulých zápisů trvají nadále. 
 
 
Různé 

• Dr. Gamba vyjednává o zastoupení PS AIVD ČR pro DVPP v expertní skupině  
pro Individuální projekty národní OP VK na MŠMT. 

• Stejně tak nadále jedná o účasti v Akreditační komisi pro DVPP na MŠMT. 
• Termín zasedání příští PS byl po dohodě stanoven na 17.01.2012 v 10:00 hodin v Praze. 

 
 
 
V Praze dne 13.12.2011 
 
 
 
Zapsal: Mgr. Tomáš Langer 
 
 
 
Schválil: RNDr. Robert Gamba 


